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2018-03 T 23-jan-18 EIND 2018 klaar                5 

februari 2018 -> was niet 

haalbaar

Toegezegd is nader onderzoek te doen naar de parkeerbehoefte 

van de gebiedsgebonden vrachtwagens en met oplossingen te 

komen om de het parkeren van vrachtwagens 

toekomstbestendig te maken met beperkte parkeeroverlast. 

(n.a.v. krediet vrachtwagenparkeerplaats)

Groenewegen Loopt. Dit is een lastige vraag, 

waar veel uitzoekwerk mee 

gemoeid is. De telllingen zijn 

gereed. Samen met de regio 

wordt hier beleid op gemaakt, 

dat eind dit jaar klaar zal zijn.

2018-24 T 24-apr-18 4e Kwartaal 2018              

ipv 1 september 2018

de Witte, J. Wethouder de Witte zegt toe de gestelde vragen in de evaluatie 

van het mantelzorg compliment mee te nemen en na overleg 

met de raad in een oriëntatieavond terug te komen bij de raad 

met een voorstel.   

Schultink Loopt. In het 4e kwartaal komt 

er een voorstel aan de raad 

over het 

mantelzorgcompliment.
2018-29 T 15-mei-18 1 juli 2019 Dongen, J. Jacqueline zegt toe na een jaar met elkaar om tafel te zitten om 

te kijken hoe het Privacybeleid Drechtsteden werkt  en hoe de 

functie gegevensbescherming zich ontwikkeld

Nooijer Volgt volgend jaar

2018-33 T 29-mei-18 1  november 2018 Jansen, T. Naar aanleiding van de diverse zienswijzen op de begrotingen 

van de verschillende GR'en is toegezegd aan het nieuwe college 

mee te geven: 

1. Een oriëntatieavond Drechtwerk te organiseren

2. Een overzicht van alle reserves in alle gemeenschappelijke 

regelingen te maken en de raad hiervan op de hoogte te stellen  

Schultink                   

Nooijer

1) orientatieavond drechtwerk 

is in januari 2019.                                    

2) De vraag voor een overzicht 

komt van afdeling Staf.

2018-34 T 29-mei-18 Na het gereedkomen van 

de reconstructie 

Koninginneweg 

Huizinga, J Toegezegd is om na de reconstructie Koninginnenweg de 

verkeerstromen te monitoren om te kijken of de wachttijden 

komend vanuit Kort Ambacht inderdaad omlaag gaan na 

afsluiting van de Jan Steenstraat en de ingebruikneming van de 

busbaan.

Michielse Deze toezegging is nog niet 

afgehandeld omdat de 

Koninginneweg nog niet 

gereconstrueerd is.



S 5-jul-18 september 2018                  

ipv 05 augustus 2018 

(ivm schoolvakanties)

Witte J. / 

Huizinga J. 

Vraag van D66: Aanleiding / toelichting (optioneel)

Naar aanleiding van het (mail)bericht van wethouder De Witte 

van 4 juli 2018 inzake berichtgeving over de temperatuur en 

het klimaat in het Hart van Meerdervoort, worden de 

volgende vragen gesteld:1) Hebben wij als raad goedkeuring 

gegeven aan de huurverhoging of hoeft dat niet? Het lijkt om 

geld te gaan waar de raad over gaat.

2) Als wij een school huren conform frisse scholen B. moet de 

verhuurder voor het toegezegde klimaat zorgen, dit kan geen 

hogere huur tot gevolg hebben. 

3) Waarom ging het proces van opdracht, aanpassing 

huurcontract e.d. langzamer dan gewenst. En welke rol had de 

gemeente daarin of daarin moeten/kunnen pakken (aangezien 

we gekozen hebben voor Frisse scholen B en al bekend was 

dat die norm niet behaald werd)?

Schultink/Michiel

se

 T 11-sep-18 1 december 2018 Huizinga J. Naar aanleiding de ontwikkeling van de schoollocatie 

Buizerdstraat (2018-14972) van de zoekt wethouder Jos 

Huizinga of de gemeente ook een maximum kan stellen aan de 

verkoopprijs. De wethouder komt met een schriftelijk antwoord 

Michielse

T 25-sep-18 1 december 2018 De Witte J. Wethouder Jolanda de Witte zegt toe op een vraag van de VVD 

waarin aandacht wordt gevraagd voor het probleem van het 

verlies van inkomen van onder meer statushouders bij het lopen 

van stage en/of het verdienen van een klein inkomen. De 

wethouder belooft in kaart brengen wat de verschillende 

afspraken en regelingen hierover zijn. 
S 18F17  9-okt-18 9 november 2018 Jansen T Onlangs kwamen ouderenbonden met onderzoek onder 

55+ers waaruit bleek dat veel

ouderen geen gebruik maken van subsidies als huurtoeslag en 

zorgtoeslag. Zij hebben wel

recht op deze subsidie. Dat er geen gebruik van gemaakt 

wordt, komt door onwetendheid

over het bestaan of de criteria voor het verkrijgen van de 



S 18F18  9-okt-18 9 november 2018 Onderwerp: Kunstmest Ingediend door D66                                                    

Het college wordt verzocht de volgende vraag, vragen 

schriftelijk te beantwoorden

Waarom voldoet men bij het kunstmest strooien op de 

voetbalvelden niet aan de wettelijke eisen zoals aan 

landbouwers wordt gesteld?

Zij moeten voorkomen dat kunstmest buiten het perceel 

terecht kan komen.

Toelichting

In de gemeenteraad van 9 oktober is toegezegd: 

Toezegging: Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe, op 

een vraag van D66 naar aanleiding van het strooien van 

kunstmest in opdracht van de gemeente over onder meer de 

voetbalvelden, uit te zoeken of dit of dit voldoet aan de wet- 

en regelgeving (worden er bijv. borden geplaatst?)  

S 18F19  9-okt-18 9 november 2018 Schrijer D Onderwerp: Brandweer ingediend door D66 

Het college wordt verzocht de volgende vraag, vragen 

schriftelijk te beantwoorden

Hoe kan het zijn dat een brandweer van ver moet komen 

terwijl de eigen kazerne vlak bij is. De ringen blijken niet te 

kloppen. Dat inwoners recht hebben op de snelste hulp 

begrijpt men bij de brandweer maar dan moet het ook wel zo 

uitgevoerd worden.

M 9-okt-18 1 januri 2018  “Niet-roken is de norm in gemeente Zwijndrecht ingediend door 

ChristenUnie-SGP                          Verzoekt het college om: 

· De niet-roken norm te verwerken bij vorming van beleid en 

ervan uit te gaan dat niet-roken de norm is en roken op allerlei 

mogelijke manieren ontmoedigd wordt. 

· De Sportverenigingen die nog geen anti-rook beleid hebben te 

stimuleren een beleid op te stellen.

· In 2018 te onderzoeken of het mogelijk is een rookvrij 

gemeentehuis te creëren. Rookplekken bij voorkeur plaatsen 

buiten de looproutes van de bezoekers van het gemeentehuis.



T 9-okt-18 10 januari 2019 Schrijer D. Onderwerp: Memo ongeregeldheden Heerjansdam            Er 

komt een komt een raadsinformatiebrief na bespreking met de 

dorpsraad.

l

T 13-nov-18 doorlopend Jansen T Monitoring armoede                                                            Wethouder 

Tycho Jansen zegt toe op verzoek van de PvdA de armoede te 

monitoren 

T 13-nov-18 1 februari 2019  De Witte J.  Zomerschool Wethouder Jolanda de Witte zegt toe terug te 

komen op de zomerschool

T 13-nov-18 1 februari 2019 Jansen T Hondenbeleid                                                                Wethouder 

Tycho Jansen zegt toe komt terug op het hondenbeleid en de 

structurele doorwerking 

M 13-nov-18 Van Dongen J. Energiebank

Ingediend door GroenLinks 

Verzoekt het college, roept het college op:

• Te onderzoeken hoeveel mensen in onze gemeente te maken M 13-nov-18 Kinderpardon 

Ingediend door D66, CU-SGP, SP,GL, ZPP, PvdA en CDA

Roept het college op :

• bij de staatssecretaris van Justitie en Veiligheid te pleiten voor M 13-nov-18 Van Dongen J. Natuurbegraafplaatsen 

Ingediend CDA en D66

Roept het college op:

Te onderzoeken of er in de nabije toekomst behoefte is aan een 

natuurbegraafplaats in Zwijndrecht.

De motie is unaniem aangenomen

M 13-nov-18 1 februari 2019 Aantrekkende werking bewoners vanuit omliggende gemeenten

Ingediend door CDA en VVD

Roept het college op:

- op korte termijn, doch uiterlijk eind januari de raad te 

rapporteren of het juist is dat de opbouw van onze sociale 

woningvoorraad een aantrekkende werking tot gevolg heeft.  

- Aan te geven of dit naar verwachting incidenteel van aard is 

dan wel structureel. 



M 13-nov-18 9 juli 2019 Hoogte rioolheffing en afvalstoffenheffing

Ingediend door CDA en VVD

Roept het college op:

- Met de kadernota van 2020 een aantal scenario’s uit te werken 

die leiden tot een verlaging van 10% de van het tarief van 2019 

voor onze inwoners, dat dan als basis dient voor de bepaling van 

het tarief voor 2020.

Randvoorwaarde is dat dit niet mag leiden tot verhoging van 

andere structurele belastingen of heffing.

De motie is unaniem aangenomen

M 13-nov-18 Sport en spelvoorzieningen duidelijk kenbaar op website van 

Zwijndrecht

Ingediend door CDA

Roept het college op:

Op de website van de gemeente een pagina te maken met al 

onze sport en spelvoorzieningen, Als voorbeeld verwijzen wij u 

naar de website van de gemeente Apeldoorn 

www.gezinsstadapeldoorn.nl

De motie is unaniem aangenomen

M 13-nov-18 A16 en spoor

Ingediend door ABZ 

Verzoekt het college, roept het college op, 

Om in het eerste kwartaal van 2019 met een plan van aanpak te 

komen hoe wij deze in het raadsprogramma benoemde 

onderdelen gaan bewerkstelligen. Waarmee uiteraard niet 

bedoelt wordt de uitvoering van, maar wanneer het college wat 

gaat doen om met alle  verantwoordelijke overheden het 

gesprek aan te gaan om te komen tot en de raad hierbij te 

betrekken danwel te informeren.

De motie is unaniem aangenomen



M 13-nov-18 9 juli 2019 Overheadkosten

Ingediend ABZ

De raad verzoekt het college, roept het college op, 

Om in voor de behandeling van de kadernotat 2019 aan de raad 

uitleg te geven over de systematiek achter de toerekening van 

de overhead kosten. En in lijn met de eerder aangehaalde 

notitie overhead dit in de door de raad vast te stellen 
M 13-nov-18 9 juli 2019 Dongen van J. Vuurwerk 

Ingediend door ChristenUnie-SGP

De raad verzoekt het college: 

- een plan te ontwikkelen om de huidige vuurwerkvrije zones in 

Zwijndrecht te vergroten; 

- in overleg te gaan met omliggende gemeenten Dordrecht en 

Papendrecht, waarmee we nu reeds een gezamenlijke 

vuurwerkshow kennen op het drie-rivierenpunt;

- in overleg te gaan met de organisatie met lokale organisatoren 

van de huidige vuurwerkshow op Koningsdag;

- in dat plan de volgende elementen uit te werken: 

A. een tijdpad, waarbij gestreefd wordt naar uitbreiding van de 

vuurwerk-vrije zones en het realiseren van zones waarbij 

M 13 nov. 2018 Schrijer D. Opheffing specifieke wijkagent bedrijventerreinen voor 

Drechtsteden-buiten

Ingediend door VVD 

De raad roept het college op:

Een stevig gesprek met de korpsleiding aan te gaan om de 

voorgenomen afschaffing van de wijkagent bedrijventerreinen 

niet door te laten gaan



M 13-nov-18 9 juli 2019 Werkende armen

Ingediend door D66 en ChristenUnie-SGP

De raad roept het college op :

• Het in beeld te brengen van de situatie rondom werkende 

armen (veelal ook gezinnen met kinderen) in Zwijndrecht 

(percentages, gebruik van landelijke tegemoetkomingen en 

toeslagen, etc.);

• Hierbij ook werkgevers en uitzendbureaus te raadplegen (met 

in acht name van de privacy);

• Zo nodig met een voorstel te komen om het percentage te 

doen dalen en/of met een voorstel te komen om gebruik van 

landelijke tegemoetkomingen en toeslagen te doen stijgen;

• Dit voor behandeling van de Kadernota 2019 voor te leggen 

aan de raad;.

• Een integraal en samenhangend armoede-, minima en 

schuldenbeleid te blijven hanteren en te blijven bijstellen ter 

intensivering van de bestrijding van armoede en schulden en 

het verbeteren van de positie van minima.

De motie is unaniem aangenomen

T 20-nov-18 1 december 2018 Dongen van J. Straatverlichting Hoendersekade en Volgerland         

Wethouder Jacqueline van Dongen zegt toe op een vraag van 

de VVD over de straatverlichting op/rond de Hoendersekade 

en Volgerland uit te zoeken hoe het zit en hoe het opgelost 

kan worden. (de straatverlichting is al 3 weken uit en het 

worden langzaam meer lantaarns. Veel mensen bellen en 

krijgen antwoord morgen of overmorgen is het klaar.) 

Afgedaan via mail van 

wethouder Jacqueline van 

Dongen 22 november 2018 

T 20-nov-18 1 februari 2019 Schrijer D. Aanleg schepen tijdens inkomst Sinterklaas      Burgemeester 

Dominic Schrijer zegt toe op de vraag van het CDA over het feit 

dat er afgelopen weekend, juist tijdens de aankomst van 

Sinterklaas, een groot zicht belemmerend schip aan de kade 

van Zomerlust lag uit te zoeken,  hoe het zit, wie wat en waar 

verantwoordelijk voor is en hoe dit in de toekomst voorkomen 

kan worden.

T 20-nov-18 11 december 2018 Jansen T Hondenbelasting                                                      Wethouder 

Tycho Jansen zoekt uit op verzoek van de ZPP waar de 

meevaller van de hondenbelasting terug te vinden is in de 

bestuursrapportage 



T 20-nov-18 1 april 2018 Dongen van J. Concept groenvisie                                                    Wethouder Van 

Dongen zegt toe met een uitvoeringsplan met financiële 

onderbouwing te komen voor de groenvisie in het voorjaar 

van 2019  

T 20-nov-18 20 februari 2019 Witte de J. Verordening jeugdhulp                                                      Graag 

aandacht voor de communicatie naar de cliënten over de 

aanpassingen in de verordening. 

De wethouder zoekt uit hoe en waarom de inkomenstoetsing 

wordt toegepast? 

S18F26 22-nov-18 22 december 2018 Huizinga, J Onderwerp:  De Blauwe Brug en het meten van fijnstof

Raadslid de heer Wim van der Does van de fractie D66 heeft 

gevraagd of onderstaand schrijven als schriftelijke vraag kan 

worden behandeld.

Aanleiding / toelichting

Ik heb begrepen dat de blauwe brug van 27 november tot 7 

december van beide zijden open gesteld wordt. Dit i.vm.  

werkzaamheden.

Dit is het moment om fijnstof te meten. Dit om te weten wat 

de invloed van fijnstof is bij het van beide zijden openstellen 

van de brug.


